



Skole: GL. Hjortespringskole

Dato: 26.03.26 KL 17.30-19.30

Mødested: **På Gl. Hjortespringskole.**

Indbudt:	Anne Correll, Elisabeth Buch, Karina Kreipke (Barsel), Kenneth Winther, Marie Topp (KB) Mette Bille Christoffersen (Vilhelm 5.-6.Y), Sabine Clausen (William 7., Christian 4.), Helle Pedersen, Caroline Neesgaard (Elliot 2), Jeanne Hinsch (Daniel 5.-6.y), Christina Malia Fischer Nielsen (Martinus 1Y) og Fikret Filikci (Elias 1X)
Indbudt elever:	Ej indbudt
Skolens ledelse	Kenneth
Afbud	Elisabeth,
Mødeleder	Kenneth
Tilstede til mødet	Anne Correll, Kenneth Winther, Marie Topp (KB), Mette Bille Christoffersen (Vilhelm 5.-6.Y), Sabine Clausen (William 7., Christian 4.), Helle Pedersen, Caroline Neesgaard (Elliot 2), Jeanne Hinsch (Daniel 5.-6.y), Christina Malia Fischer Nielsen (Martinus 1Y) og Fikret Filikci (Elias 1X)

1	Godkendelse af referat og dagsorden: Sabine havde givet afbud til sidste møde, men det fremgik ikke af referatet	
2.	Elevrådet: Elevrådet venter med at deltage til Elisabeth er tilbage på fuld tid. Kenneth orienterer på vegne af elevrådet: Der skal laves undervisningsmiljø-vurdering. Det arbejder elevrådet med. Der sendes spørgeskema ud til udskolingen og de ældste mellemtrinsklasser.	
3.	Meddelelser: Forperson: Takker for invitationen til featurearrangementet i dag. Forældrene var generelt glade for det. Vi drøfter om arrangementet evt. skal ligge kl. 14-16 i stedet for kl. 15-17. Vi drøfter også, hvilken uge featuren evt. skal placeres i. Ellers ingen øvrige meddelelser. Skoleledelse:	

	Vi oplevede desværre en faldulykke med et barn i sidste uge. Vi drøfter, hvad der skete, og hvordan vi kan undgå at noget lignende kan ske. Vi drøfter også, hvordan vi løbende får tjekket skolen igennem for evt. "risiko-fælder". Vi har haft ansættelsessamtaler i denne uge, og vi forventer at ansætte 1 lærer. Vi er i gang med planlægningen af kommende skoleår. Vi får igen 2 bh-klasser, og vi er ved at få det fulde overblik over antallet af elever. Vi har en generel drøftelse omkring Gl. Hjortespringskoles opgave og elevmålgruppe. Herunder drøfter vi også det fremadrettede samarbejde mellem Gl. Hjort og alment skolerne, samt hvordan man i Herlev arbejder på at styrke alment skolerne. Der er lavet nye beredskabsplaner til skolerne. Det er beredskabsplaner, hvis der fx bliver krig, strømsvigt i længere tid osv. Personale: Featureuge både planlægning og afvikling har fyldt den sidste tid. Skolerådet: Intet møde siden sidst. Skolerådet er fremadrettet slået sammen med "Sammen om Skolen". Det er tanken at det skal være et mindre formelt forum, hvor man inspireres og erfaringsudveksler på tværs af skolerne. Der skal være 3-4 møder om året. Kommunalbestyrelsen: Ingen meddelelser.	
4.	Punkter på dagsorden: • Status og opfølgningen på økonomi, med en lille indflyvning til budgetstrukturen på GLH. OK26 er lige blevet færdig. Ved sidste budgetopfølgning viste det sig, at lønfremskrivningen ved OK26 desværre ikke var indregnet. Det har den betydning, at vi skal finde nogle penge. Derfor er der et par stillinger, som vi ikke kan genbesætte. • Principper for feriedækning Vi snakkede om sidst, at pædagoggruppen synes, det er en god ide, hvis skolebestyrelsen laver nogle principper. Vi synes også, det var en god ide. De skal indeholde nogle rammer som pædagogerne kan bruge i dialog med forældrene om ferietilmelding.	

	Principper er ikke en regel, men de er udtryk for en holdning og et værdisæt. Input til hvad principperne skal indeholde: - Principperne skal være en hjælp for personalet, og de skal ikke nemt kunne sættes ud af spil. - 14 dage før ferien skal forældrene senest give besked, så aktiviteterne og ressourcerne bedst kan planlægges. - Ferietilbuddet kræver struktur og forudsigelighed. Det har betydning for personaledækningen, men også for forpligtigelsen fra forældresiden indmelding af behov. - Det skal stå noget om at det er for eleverne og fællesskabets skyld at man kommer, hvis man er tilmeldt. Christina laver et udkast til princippet, som Kenneth efterfølgende arbejder videre med. Tages op igen på næste møde. • Principper og retningslinjer for vikardækning på GLH - Vi er i øjeblikket ved at udvikle på vikardækning på skolen. Det vil vi gerne drøfte med jer. (De gamle principper er vedhæftet) Udsat til næste gang – forældrene tænker over, hvad der er vigtigt for dem omkring vikardækningen. Evt. Næste skolebestyrelsesmøde er den 21/5-26 kl. 17.30 Der er forældrenetværksaften igen den 13/5-26. Fremtidige punkter:	